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Medborgarförslag om noteringar i stadsdelsnämndens protokoll. 
 
 
Vi medborgare inbjuds till den frågestund som ”föregår” varje stadsdelsnämnds officiella 
sammanträde. Detta är mycket bra och kan vara en viktig ventil för medborgarna där de kan 
utveckla tankar och idéer om vad som tilldragit sig haver eller vad som komma ska i 
Farstaområdet. Frågorna är många och för vissa frågor intensivt. Politikernas svar är ibland 
något svävande och otydliga av flera skäl, kanske för att besluten ligger alltför långt bort från 
stadsdelsnämndens hank och stör. 
 
Men vad händer sedan? Hur noteras dessa frågor för eftervärlden? I protokollen finns inte ett 
spår såvida inte den intresserade har skrivit ett medborgarförslag, något som de flesta drar sig 
för tyvärr.  
 
Medborgarnas frågor alltför viktiga för att bara bli ett tomt intet i protokollet. Jag menar att 
protokollet härvid lag bör förbättras så att det kan upplysa andra både farstabor och andra, 
kanske andra förvaltningar, om de frågor som medborgarna har ställt vid nämndens möten. 
Det behöver inte vara mer än en anteckning om vad frågan har rört sig om, inte några längre 
skrivningar och inte heller namnet på frågeställaren. En fråga vid ett av de senare möten rörde 
sig om trafikens hastigheten på Stortorpsvägen, planerna om byggande vid Hökarängsbadet 
eller planerna på att bebygga dagistomten på Sköndalsvägen (det är Stora Sköndals mark). 
Bara att ange detta i protokollet kan rendera till eftertanke både i nämndförvaltningen och i de 
centrala förvaltningarna. 
 
Medborgarnas frågor måste nämnden och förvaltningen ta på allvar annars kan man bort 
frågestunden från ”dagordningen”. 
 
Jag vill att varje fråga som tas upp av medborgarna vid den öppna delen av nämndens 
sammanträde rubriseras i protokollet och om frågeställaren vill så kan även hans/hennes namn 
finnas med. 
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